
Referat Senior forum møte Stavanger 20.09.23- 21.09.23  

Program: 

20.09.- FOMO WORK, Forus 

1. Presentasjon av deltakerne 

2. Gjennomgang av retningslinjene v/Joakim Grude og Ulf Erling Tveito, Equinor 

3. Spørsmål og avklaringer 

4. Omvisning i kunstsamlingen i Equinor 

Middag i Stavanger, NB Sørensen 

21.09. Frelsesarmeen Stavanger  

5. Reiser og reisevirksomhet i foreningene. Gode og dårlige erfaringer. Stasens Reiser og 

reisevirksomhet. Presentasjon ved Yvonne Grünbaum og Kjell Bore. 

Diskusjon. 

Lunsj 

6. Presentasjon av foreningene 

7. Seniorforum videre, hvem tar stafettpinnen? 

Deltakere 

Møteleder: Marianne Kvadsheim Equinor seniorklubb Stavanger, 

Referent: Yvonne Grünbaum Equinor seniorklubb Stavanger, 

- Rolf M. Ness    - Neptun Nordvest Senior. 

- Leif Inge Saltvedt   - Neptun seniorklubb Haugalandet. 

- Carl Fredrik Weiss Fahlvik  - Neptun seniorklubb Haugalandet. 

- Tore Hugo Jensen   - Neptun Polar senior. 

- Knut Høyem    - Equinor seniorklubb Midt Norge. (Teamsdeltaker) 

- Martin Bitnes    - Equinor seniorklubb Midt Norge. (Teamsdeltaker) 

- Jon Arne Nilsen   - Equinor seniorklubb Øst. 

- Liv Åshild Ervik  - Equinor seniorklubb Trøndelag. 

- Torunn Strømø   - Equinor seniorklubb Nord Rogaland. 

- Jan Inge Vaage   - Equinor seniorklubb Nord Rogaland. 

- Åge Selvik    - Equinor seniorklubb Bergen. 

- Aase Strømsøy   - Equinor seniorklubb Florø. 

- Vidar Haukebøe   - Equinor seniorklubb Harstad. 

- Arne Martin Mathisen  - Equinor seniorklubb Oslo. 

- Morten Sørum   - Equinor senior klubb Oslo. (Teamsdeltaker) 

- Seija Anita Kalvø   - Equinor seniorklubb Sør. 

- Oddgeir Lunde   - Equinor seniorklubb Sør. 

- Reidulf Klovning   - Equinor seniorklubb Stavanger. 

- Berit Hoven    - Equinor seniorklubb Stavanger. 

- Kjell Bore    - Equinor seniorklubb Stavanger. 

 



1. Dag 1: Presentasjon av deltakerne 

Representantene fra Equinor Veteranklubb Mongstad og fra Bjørgvin Seniorklubb 

hadde meldt forfall.  

3 representanter deltok på første dag på Teams nettmøte. 

Alle representanter ga en kort presentasjon av seg selv og klubben de kom fra. 

 

2. Gjennomgang av retningslinjene for ansattdrevet velferd i Equinor v./ Joakim Grude 

og Ulf Erling Tveito (deltok på Teams) fra Equinor. Presentasjon. 

Retningslinjene fastsetter overordnede mål prinsipper for ansattdrevet velferd i 

Equinor. Seniorklubbene skal drive sin virksomhet i henhold til disse retningslinjene. 

 

Følgende saker ble belyst og diskutert: 

- Bakgrunn for revisjon av tidligere retningslinjer var en verifikasjon gjennomført av 

selskapet. Seniorklubber var ikke med i verifikasjonen. Nye retningslinjer ble 

oppdatert i 2022. 

- Kap. 2.2.1. Medlemskap og tildeling av midler. Det stilles krav til medlemskap og 

kontingent i alle grupper. Ulik praksis og størrelse på kontingent i gruppene. 

- Kap.2.2.5. Medlemmer skal betale en egenandel på alle arrangementer i regi av 

lag eller klubb.  

o Sponsing per ansatt per enkeltarrangement bør normalt ikke oversige kr. 

600.- og aldri mer enn 50% av kostnadene i forbindelse med et 

arrangement. Dette for å fordele midler til flest mulig. Fellesarrangement 

kan unntaksvis gjennomføres uten egenandel. 

- Kap. 2.2.6 skatt. En bør vise stor aktsomhet med tanke på skatteregler for å unngå 

å komme i en situasjon der velferdsaktiviteter vil utgjøre skattepliktig inntekt for 

den enkelte.  

o Vi fikk tips om nettsiden «Skatte-ABC- Skatteetaten».  

o Klubbene må ha oversikt slik at enkelte ikke pådrar seg skatteplikt hvis de 

er med på for mange sponsede aktiviteter. 

- Kap.2.4. Om reiser: Retningslinjene gir klare føringer for reiseplanlegging og 

sponsing. Hver klubb må sørge for etterlevelse.  

- Kap.2.5. Om alkohol: Retningslinjene er tydelig på at velferdsmidler ikke skal bruks 

på alkohol. 

- Kap. 2.8. Om familie og følge. Disse skal ikke motta velferdsmidler og betale full 

pris på arrangementer og reiser. 

- Kapittel 3.3. Seniorklubbene er ikke representert i Velferdsutvalget i Equinor.  

Dette ble diskutert. 

- Kap. 3.6. Seniorforum er seniorklubbenes høyeste organ og skal være sammensatt 

av representanter fra alle klubbene. Det må etableres, se sak 7. 

- Kap.6.1. Medlemskap: Etterlatte av tidligere ansatte må søke om i å bli medlem.  

Dette skjer ikke automatisk.  

 

 

https://d.docs.live.net/a62db27250a0c410/Skrivebord/Stasen/Seniorforum%20Stasen/Nye%20retningslinjer%20Velferd%20Presentasjon.pptx


Oppsummering:  

- Retningslinjene fastsetter overordnede prinsipper for ansattdrevet velferd i 

Equinor ASA. Velferdsarbeid og velferdsaktiviteter er også for Seniorklubbene 

underlagt selskapets etiske retningslinjer. Vi fikk en god gjennomgang av de 

oppdaterte retningslinjene og bakgrunnen for at det i 2020 ble tatt initiativ i 

selskapet til en verifikasjon av styring og drift av velferds -og BIL klubbene i 

Equinor ASA.  

- Legges klubber ned skal penger tilbakebetales til selskapet. 

- Mest mulig midler skal gå til flest mulig medlemmer. 

- Alle Seniorklubbene skal medlemskontingent, 200kr ble foreslått. 

- Krav til oppbevaring av regnskapsdokumentasjon er endret fra 10 år til 5 år etter 

regnskapsårets slutt. 

- Equinor Seniorklubb Stavanger (Stasen), ved Reidulf Klovning kontakter alle 

klubber som er oppført på Stasen.no sin hjemmeside og sjekker om 

informasjonen er riktig. 

 

3. Spørsmål og avklaringer 

- Det ble stilt spørsmål om index-regulering av tilskudd. Dette ble diskutert. Selskapet 

avviste at det er aktuelt med index-regulering. Midlene klubbene får av selskapet må 

disponeres på best mulig måte for alle medlemmene. 

- Hvordan kan klubbene kommunisere med selskapet? Konklusjon: Vi skal få en felles 

mailadresse som henvendelser skal sendes til. gm_seniorclubs@equinor.com, Ulf skal 

sjekke dette. 

- Alle klubber skal ha sin egen felles mailadresse. Eksempel: Post@Stasen.no.  

Aksjon: De som ikke har dette anmodes om å opprette det snarest. 

- Vanskelig å rekruttere nye medlemmer. Tilfeldig hvem som blir kontaktet. 

Selskapet skal sørge for at ansatte som slutter med pensjon skal få informasjon om 

lokale Seniorklubber. 

 

4. Omvisning i kunstsamlingen i Equinor på Forus Øst 

- Gruppen fikk en interessant omvisning av en del av Equinors kunstsamling i 

fellesområdet på FØ, guidet av en innleid kunstkritiker fra Stavanger Aftenblad. 

 

5. Dag 2: Reiser og reisevirksomhet med diskusjon v. Kjell Bore og Yvonne Grünbaum 

Presentasjon 

- Equinor Seniorklubb Stavanger (Stasen) er en stor forening med ca 1000 

medlemmer, derfor kan måten reisekoordinatorene jobber sammen med styret 

og turoperatører på virke byråkratisk 

- En del generell informasjon ligger ute på Stasen.no. Der står det bl.a. hvor mye 

som dekkes per medlem per reise i inn- og utland, enkeltromstillegg og for ikke-

medlemmer 

mailto:gm_seniorclubs@equinor.com
mailto:Post@Stasen.no
https://d.docs.live.net/a62db27250a0c410/Skrivebord/Stasen/Seniorforum%20Stasen/Reisekoordinatorer%20erfaringsdeling%2021.9.23%20Final.pptx


- Spørsmål ble stilt om reiseleder får gratis reise. Det er kun Stavanger klubben som 

har denne praksisen. Den vil bli vurdert videreført etter gjennomgangen av 

retningslinjene. 

- Flere kommenterte ulike erfaringer med antall overnattinger og lange bussturer, 

bl.a. med helseutfordringer. 

- Erfaringene med forsikringsselskapet er stort sett gode. 

- Det kom innspill til reisemål: Måløy (krigshistorie) med overnatting i Bergen 

- Det er mulighet å delta på hverandres turer når det er ledige plasser. 

- Eksempel ble nevnt der en klubb la opp reisen i Norge selv og brukte egne 

medlemmer som guider.  

 

6. Presentasjon av foreningene 

- Equinor seniorklubb Bergen: 

Åge Selvik. 516 medlemmer. Partnere betaler likt som medlemmer. Tips om 

foredrag av Jonny Hesthammer «Potensiale for norsk kjernekraft». 

 

- Equinor seniorklubb Trøndelag:  

Liv Ervik. 143 medlemmer. 200.- kr i årskontingent. Fordeling Rotvoll og 

Stjørdalen. Mange medlemmer har jobbet offshore. Har et møte i måneden med 

foredrag der faginnlegg er populære. Bruker påmelding. Enkel bevertning. Foretar 

bedriftsbesøk, teaterforestillinger- opera, revyer. Arrangerer også spasertur hver  

vår og julebord. 

 

- Neptun seniorklubb Haugalandet: 

Leif Inge Saltvedt  

105 medlemmer, betaler 200.- kr i kontingent. De kjøper seg inn i ferdige 

turer/reiser, ingen sponsing. Har julebord 

 

- Equinor seniorklubb Nord Rogaland  

Jan Inge Vaage, 136 medlemmer, 200.- kr kontingent. Har 3.4 møter i løpet av 

året. Reiser av og til med turer arrangert av Suldalsbussen. Har julebord. Neste år 

planlegges tur til utlandet. 

 

- Equinor seniorklubb Sogn og Fjordane: styret nedlagt 

 

- Equinor seniorklubb Florø  

Aase Strømsø. 24 medlemmer, 1000.- kr kontingent. Har ulike aktiviteter som 

omvising på basen, reiser og konserter. Arrangerer julebord 

 

- Equinor seniorklubb Harstad 

Vidar Haukebøe. Klubb etablert i 2008. 78 medlemmer. 100.- kr i kontingent. Har 

en arrangementskomite (3). 5 styremøter. Har julelunsj, Deltar på nyttårskonsert, 

bedriftsbesøk. Har tett og god kontakt med plassjef som deltar på årsmøte. 



Klubben har årsmøte på Equinor kontoret. 

 

- Equinor seniorklubb Sør 

Seija Anita Kalvø Equinor og Oddgeir Lunde. 174 medlemmer, 100.- kr kontingent, 

som skal øks i 2024 til kr. 200. Mange medlemmer er tidligere sokkelansatte. Har 

årsmøte i Lillesand. Mest interesse forutenlandsturer. Har foretatt diverse turer 

som bl.a. planlagt tur til Baskerland, vært på Flo& Fjære, Tall Ship race. Julebord i 

Mandal. Subsidiert med 50%. 

 

- Equinor senior klubb Oslo 

Arne Inge Mathisen.  

Styremøter 1 x per måned. Bytter på oppgaver internt. 

205 medlemmer. 200. kr kontingent. Reiser og subsidierer reiser med 1000.- kr 

opptil 2000.-. Har julebord uten dans, men har musikalsk eller annen underholdning. 

Barnebarn er inkludert i å delta på arrangementer og får rabatt.  

 

- Neptun Nordvest senior 

Rolf M. Ness. 5 styremedlemmer, Møtes på Teams p.g.a. geografisk spredning.  

60 medlemmer. 200.- kr i kontingent. Har gjennomført 3 reiser. Har julebord på 

ulike geografiske steder. 

 

- Neptun Polar senior 

Tore Hugo Jensen. 57 medlemmer, 100.-kr kontingent. 3 styremedlemmer. 

Samarbeider med hoved klubben. Stor geografisk spredning. Har telefon møter. 

Satser på julebord som hovedaktivitet med overnatting på hotell. Nå planlegges å 

være med på revy. 

 

- Equinor seniorklubb Øst. 

Jon Arne Nilsen. 196 medlemmer (nærmer seg 200). 2024 blir kontingenten 200.-

kr. Har flest tidligere offshoreansatte i Grenlandområdet. Satser på en 

vervekampanje. Reise til Berlin. 2000.- i subsidier for begge parter. 

 

- Equinor seniorklubb Stavanger. 

Marianne Kvadsheim. 1000 medlemmer. Krevende å ha så mange medlemmer for 

arrangementer som krever egnet plass. Påmelding til møter og enkel bevertning. 

Styret presenterte seg og de oppgavene de har. Reidulf er redaktør, Berit er 

kasserer, Kjell reisekoordinator, Yvonne reisekoordinator. Men andre oppgaver tar 

de ulike styremedlemmene fortløpende. Det jobbes med å ha en oversikt over 

alle undergrupper at de har et styre for å få tildelt midler. Gjennomsnittlig er det 

100-200 medlemmer som kommer på medlemsmøter. Møteprogram ble vist. Da 

det er så mange deltakere på medlemsmøtene, er det vanskelig å arrangere 

bedriftsbesøk. Vi har 1 julebord og 2 julelunsjer. Orientering om 

Pensjonistuniversitetet, tante Emmas hus- juridisk rådgiving for pensjonister (arv, 

testament og fremtidsfullmakt). 



 

 

 

7. Seniorforum, hvem tar stafettpinnen videre? 

- Seniorforum er klubbenes øverste organ og er sammensatt av representanter fra 

alle klubbene. 

- Seniorforum må ha mulighet til å samles en gang om året. Ved at alle klubber 

bidrar med å innbetale kr. 20 per medlem kan årlige møter finansieres. 

        Vedtak:  

o Klubbene setter av kr. 20 per medlem som blir tilskudd til å arrangere 

møte i Seniorforum og settes av på egen konto med navnet 

«Seniorforum». Innbetaling skal skje 1.april til kasserer i Stavanger. 

Eventuelle overskytende midler forblir på konto. 

o Vedtaket må tas inn i vedtektene for Seniorforum.  

o Antall deltakere som skal delta på Seniorforum må diskuteres og er 

avhengig av antall medlemmer per klubb. 

o Deltakerne i dette forumsmøtet er samstemte om at forumet skal 

videreføres, og at nytt forumsmøte blir september 2024 i Harstad. Vert blir 

Vidar Haukebøe, leder for Equinor Seniorklubb Harstad. 

o Leder for Equinor Seniorklubb Stavanger blir inn til videre leder for 

Seniorforum og påtar seg koordineringsansvar for kommunikasjon med 

selskapet og de andre klubbene etter behov. 

 

- Diskusjon om de ulike benevnelser på klubbene.  

Aksjon: Alle endrer navn på klubben og sender inn nytt navn som skal 

være Equinor seniorklubb og så lokalt klubbnavn. Dette bør være på 

plass til etter årsmøtet. Husk å oppdatere Brønnøysund registeret.  

Oversend bekreftelse til Reidulf Klovning <reidulf.klovning@online.no> 

når dette er gjort. 

 

- Offisiell oversikt over alle klubbene skal ligge på Stasens hjemmeside 

o Aksjon: de som ikke har en hjemmeside etablerer en snarest 

 

 

 

 

 


